
Nieuwsbrief december 2023 
 
Beste VWF lid, 
 
Als bestuur kijken we terug op een interessant jaar. Interessant omdat we onderdeel zijn geworden van een 
beweging in Friesland die in de toekomst het opwekken en gebruiken van energie in eigen hand wil 
proberen te krijgen. We hopen in 2024 de mogelijkheid te krijgen om dat te onderzoeken en te testen op 
pilotlocaties. Voor Coöperatie Ús FREON wordt 2024 daarom een spannend jaar; de vraag moet 
beantwoord worden of we door kunnen zetten. Een heel aantal leden van onze vereniging is inmiddels lid 
geworden van de coöperatie. Dat heeft er mede voor gezorgd dat de coöperatie opgericht kon worden. 
Dank daarvoor en we houden u allen van de ontwikkelingen op de hoogte. Omdat Frans Veltman de 
voorzitter van Coöperatie Ús FREON is geworden moet dat goed komen! Tevens kijken we terug op 
geslaagde informatieavonden die we afgelopen jaar hebben georganiseerd.  
 
We hebben als bestuur veel gesprekken met de leden gevoerd. Helaas hebben we nog niet iedereen kunnen 
bereiken, dat blijft onze intentie voor het komende jaar. De gesprekken die we gevoerd hebben, levert ons 
veel informatie en inspiratie op voor het komende jaar en naar aanleiding van alle input willen we de 
volgende activiteiten organiseren.   
 
Next Generation 
Onze eerste bijeenkomst in het nieuwe jaar is op 13 februari.  We willen dan een avond organiseren over 
overname, verkoop of het gezamenlijk beheren van een windturbine (en hoe dat in zijn werk gaat). Dit in 
het kader van de Next Generation, wie of wat dat ook mogen zijn. Mocht dit een onderwerp zijn waarin u of 
uw familieleden in geïnteresseerd zijn, stuur ons een mail naar info@vwfrl.nl. De avond wordt 
georganiseerd bij voldoende deelname. 
 
Collectieve contracten 
Uit de gesprekken met leden kwam ook naar voren dat het afsluiten van collectieve contracten met 
bijvoorbeeld energieleveranciers een onderwerp is dat leeft. Het bestuur heeft besloten om hier mee aan 
de slag te gaan en over dit onderwerp op 13 maart een bijeenkomst te organiseren. We willen deze avond 
niet alleen wijden aan de mogelijkheden met energieleveranciers maar ook bespreken welke mogelijkheden 
er zijn voor het direct leveren aan bedrijven zonder tussenkomst van energieleveranciers. Ook voor deze 
avond willen we graag weten wie van de leden hierover verder wil praten. Opgave graag via info@vwfrl.nl. 
 
Toekomst van de vereniging 
Het derde onderwerp waar we in het eerste half jaar van 2024 mee aan de slag gaan is de toekomst van de 
vereniging. Tijdens de belronde hebben een aantal van u aangegeven hier wel over mee te willen praten en 
met ons de missie en visie van de VWF te herijken. Als bestuur hebben we u naam genoteerd en wordt u 
hier binnenkort over benaderd. De bedoeling is om dit gesprek op 27 maart met elkaar te voeren zodat we 
op de algemene ledenvergadering van 10 april u hierover een terugkoppeling kunnen geven. 
 
Maar voor nu willen we u namens het bestuur bedanken voor uw bijdrage, inzet en deelname aan onze 
verenging en wensen we u fijne feestdagen en een goed 2024 met uiteraard veel wind! 
 
Wigle, Frans, Joazef en Anna 
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